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Protokoll 60   

 

ORDINARIE STYRELSESAMMANTRÄDE 2021-11-01 

Plats:  Senioren 

Närvarande: 

Ordförande Bengt Olsson 

Sekreterare Barbro Carlsson 

Kassör  Kjell Håkansson 

  Ruth Brunner 

  Hem Mathiasson 

                                               Marianne Andersson 

                                               Eva Andersson 

                                               Rolf Karlsson 

                                               Gudrun Hermansson, SPF Tyringe, adjungerad 

Valberedningen:                   Christer Svantesson, Richard Roth och Sven-Ove Sandqvist 

Frånvarande:                        Anita Berg 

                                                

§ 1 Sammanträdet öppnas 

                Ordföranden hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 3 Valberedningen 

                Valberedningen informerades att Kjell Håkansson, Eva Andersson och Marianne 

Andersson avgår 2021. Bengt Olsson ställer inte upp för omval som ordförande. 

§ 4           Justering av protokoll 

                Föregående mötesprotokoll, 2021-10-04, justerades och lades till handlingarna     

                 efter genomgång. 

 

§ 5           Val av justerare 

                Kjell Håkansson valdes att justera dagens protokoll. 

 

§ 6-7        Ordförande informerar och aktuella frågor 

                Årsmötet 

                Beslutar att det ska hållas den 8 februari 2022 kl 14.00 i Församlingshuset. 

                Bengt har bokat lokal och kaffe och kakor. 
                 

                Funktionärsträffen 

                Beslutas att vi väntar med den till våren. 
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                Styrelsearvoden 

                Förslag enligt Arbetsutskottet (AU) på fördelning av arvode fastställdes. 

                

                Beslutar att PR-gruppen själv får bestämma avgiften på onsdagsträffarna 

                och mandatet ska ligga mellan 60,- och 100,- kronor. 

                Kommande onsdagsträff den 3/11 sitter Rolf och Barbro i kassan och Ruth hälsar  

                medlemmarna och föredragshållaren välkommen. 

                Inbjudan är klar till onsdagsträffen den 17 november med Henrik Widegren, bif fil. 

                PR-gruppen har bokat Röda Salongen i Kulturhuset och tekniken. 

                Inga platsbiljetter, ingen garderobsbemanning, inget fika. 

                Barbro tar emot Henrik kl 13, köper fika till honom, reserverar platser till styrelsen 

                och köper en flaska vin. 

                Rolf och Hem ansvarar för rollups och beachflagga och insläpp vid dörrarna. 

                Ruth hälsar välkommen och tackar Henrik efter föreställningen med en flaska vin. 

                Inbjudan till möte med patientrådet 

                Ruth har som viceordförande fått inbjudan från patientrådets ordförande Matilda  

                Malmgren till ett möte den 2/12 för att lyfta fram hur pensionärer ser på sjuk-    

                vårdens klagomålssystem och hur man som pensionär vet var man vänder sig om    

                man har klagomål eller synpunkter på sin eller sin närståendes vård.  

                Ordförande hoppas att Ruth har möjlighet att ge en kort presentation över hur    

                pensionärerna ser på sjukvårdens klagomålssystem. 

 

                Ruth har svarat att vi inom vår organisation inte har arbetat aktivt med den frågan  

                men att hon och Stig Åkesson gärna deltar i mötet men inte som föredragshållare. 

                Matilda Malmberg har svarat att de är välkomna som adjungerade. De vill att vi gör  

                en enkät, bif fil i mailet, bland medlemmarna för att ha som underlag på mötet. 

                Ruth kommer att svara dem att det inte är pensionärsföreningarnas uppgift att göra  

                enkäten åt dem.  

     

§ 8           Ekonomi 

                Friskvårdsintäkterna är halverade pga färre deltagare på pulshöjargympan,  

                inget överskott från gympan på Gym1, avgifterna tar Gym1, eller Linedance i 

                Finja Bygdegård, hyran löses via Vuxenskolan. Friskvårdsintäkterna är halverade  

                men det blir inget underskott.  

 

§ 9          Övriga frågor 

               Distriktet bjuder in till KPR- och CPR konferens i Malmö den 6/12. 

               Bengt, Ruth, Barbro och Stig Åkesson åker, Barbro anmäler senast den 24/11. 

 

§ 10        Nästa styrelsemöte 

               Onsdag den 8/12 kl 09.00 – 11.00 på Senioren. 
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§ 11        Sammanträdet avslutas 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Vid protokollet Justerat  Justerat 

 

Barbro Carlsson Kjell Håkansson  Bengt Olsson 
Sekreterare Kassör   Ordförande   


